
 
 

 
 
 

 
Motie 

 

 
Naar aanleiding van agendapunt nr. 12 
 

 
Onderwerp: Raadsvoorstel wijzigen inzamelsystematiek huishoudelijk afvalinzamenling 
                    Onderzoek afvalinzameling luiers 
 

 
De raad van de gemeente Raalte, in vergadering bijeen op 28 september 2017 
 

 
overwegende dat: 

 het hergebruikspercentage van het huishoudelijk afval omhoog moet; 

 dit betekent dat afval beter moet worden gescheiden; 

 uit de reacties van inwoners op voornoemd raadsvoorstel blijkt dat met name (incontinentie) 
luiers een probleem vormen bij de afvalinzameling; 

 er in den lande veel initiatieven zijn om deze afvalstroom apart in te zamelen en te verwerken; 
 
de raad van oordeel is dat: 

 een onderzoek naar het apart inzamelen en verwerken van deze afvalstroom in de rede ligt; 
 

 
- verzoekt het college: 

 de mogelijkheden voor het apart inzamelen en recyclen van (incontinentie) luiers te 
onderzoeken en de inwoners te betrekken bij mogelijke alternatieven; 

 de raad uiterlijk in het voorjaar van 2018 over de resultaten van dit onderzoek en de 
voorgenomen vervolgacties te informeren.   

 
en gaat over tot de orde van de dag. 

Peter Moorman   Ben Nijboer   Harrie van Kampen 
 
 
 
D66                     BB                 SP 
 

 


